
 
 

Bestyrelsesmøde d. 20/09-2022 

Tilstede: Jan, Stinne, Irene, Charlotte, Andreas 
 

 

- Godkendelse af dagsorden 

o NB. Der er ikke lavet en egentlig dagsorden, Følgende punkter er info, som 

tidligere er blevet drøftet og godkendt via fælles chat: 

- Økonomi: 
o Regnskab 2022 

▪ Efter Oslo turen har kredsen godt 15-16.000.- tilbage til resten af året, 
men får et kredstilskud på 30.000 i nov.  

▪ Man er i bestyrelsen blevet enige om, at spare så meget på pengene 
som muligt, hvilket vil sige vi fremadrettet spare på spisningen til Div. 
Møder. Yderligere er det besluttet, ved div. HB Møder giver kredsen den 
første drikkelse – hvorefter det bliver af egen lomme. Dette er på 
baggrund af en løftet pegefinger fra Lone Nørager, som synes 
Bestyrelsens julefrokost i Nov. I Wallmans er måske lige at spænde buen.  

- Evaluering af Jubilæums Cruise 
o Regnskab 

▪ Selve JubilæumsCruiset blev en dyr post, på ca. 130.000.-  
▪ Dog er der blevet fratrukket 10%,  
▪ Yderligere har Foreningen doneret 30.000.-  
▪ Medlemsindtægt på 30.000.- 
▪ Sidst men ikke mindst 10.000.- fra Hvidovre kommune.  

o Evalueringsskemaer 
▪ De Deltagende ved JubilæumsCruiset, fik lørdag aften udleveret et 

spørgeskema, her har de kunnet svare på hvad de synes om turen (1 
knapt så god -> 5 MEGA godt)  

▪ Generelt synes de deltagende at det har været en mega hyggelig og godt 
planlagt tur. 

▪ Dog var der efterspørgsel på: 

• Synlighed, så man vidste hvem der var fra foreningen,  

• Fællesskab evt. et fælles lokale så de ”ensomme” også havde 
noget at tage sig til, evt nogle at snakke med. 

• Info om der var sengelinned samt håndklæde inkl. 

• Mangel på Wifi – så man kunne komme i kontakt med hinanden.    
- Budget for arrangementer 2023 

o Foreløbig Budget for 2023 
▪ Under Gennemgang af budget for 2023, fik vi diskuteret priser på div 

kommende arrangementer, samt rettet nogle til. Yderligere blev det 
besluttet at, vi ikke skal en tur til Tosselilla, det vi på ingen måde er 



 
 

sikker på om der er familier til dette, og at turen er meget lang, specielt 
for  dem der kommer fra Sjælland.  

o Bornholm Budget 2023 
▪ Gennemgået foreløbigt budget for Bornholm, men da Andreas ikke har 

modtaget det korrekte budget, sendes dette til bestyrelsen, når dette er 
modtaget.  

- Foredrag med Jacob fra myEpi, hans rejse med epilepsi 
o Er dette en mulighed – pris og sted vides ikke  

▪ Der er ikke den store interesse, da vi ikke tænker det er noget som folk 
vil benytte, med mindre der er tilknytning til et hospital. 

- Ny lokation.  
o Der skal findes et nyt sted til div. Foredrag, julebanko og Generalforsamling 

▪ Andreas Tjekker op på Herlev medborgerhus.  
- Status på antal tilmeldte til de sidste arrangementer. 

o Ølsmagning: 16 stk  
o Julebanko: 9 stk 

- Spons til julebanko  
- HB møde  

o Kort gennemgang af HB Mødet, hvad der skal drøftes.  
▪ Spørgsmål og kommentar, er tilføjet til dagsordenen.   

- Synlighed 
o Epilepsi event - København d. 30. september 
o Indstik i Helse.  

- Evt. 
-  


